
 

REFERAT 
19.12.2022 kl. 1700-1900 
Formøde for forældrevalgte kl. 1645.  
Øvrige møder kl. 1700 til mødestart. 
 
Forældrerepræsentanter: 

Annika Kristensen, Kaya Nørgaard Hansen, Karsten Søgaard, Jens Christian Juhl 

Pedersen, Pernille Bruhn Hansen, Rasmus Jensen Rechnagel, Marion Kruse Andersen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Helle Thomsen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

Anna Møberg og Mathias Styrk Christensen 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

Spisning ca. kl. 18, efter ordinært møde. 

 

Afbud: Karsten S, Kaya, Helle 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Referat godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Dagsorden godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd 

- Intet nyt fra elevrådet 

 

Formanden 

- Der har været lidt usikkerhed omkring 

personaleskift, som er lidt 

problematisk for 9. klasse. Fint at der 

er meldt ud omkring nyansættelser. 

 

Forældrerepr. 

- Utilfredshed med at lærere stopper 

midt i skoleåret. 

- Ønske om, at sæbekasseløbet var 

blevet slået sammen med f.eks. 

juleklippedag. 

- Gode ansættelsessamtaler med et 

godt indtryk af de nyansatte. 

 

Eksterne repr. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Intet 

 

Medarb. Repr. 

- Projektforløb ’Fart over feltet’ er 

afsluttet. 

- Undervisning efter almindeligt skema 

pt. 

- Nationale test på forskellige klassetrin 

er gennemført. Tilbagemelding i 

januar.  

- 8. klasse har været til SKILLS og 9. 

klasse til fodboldstævne. 

 

Skoleledelse 

- Vi har ansat 2 lærere og en af vores 

vikarer har fået flere faste timer. 

- Team 1 har været på besøg på 

Kvaglundskolen for at se 

projektbaseret læring. Meget stor 

inspiration for medarbejderne. Team 

2 havde alle børnene og det var en 

rigtig god dag med liv på skolen. 

- Kvalitetstjek omkring udsatte børn er 

igangsat af byrådet. 

- Skoleudviklingssamtaler afholdes her 

efter nytår med deltagelse fra børne- 

og familieudvalget, forvaltningen og 

skoleledelsen. 

- Vi er udfordret af kulturen i klynge 3. 

Vi oplever en destruktiv adfærd fra 

nogle elever og et hårdt sprog. 

- Der har været afholdt dialogmøde 

mellem enkelte forældre, SSP, politi 

og skolens ledelse, hvor der blev 

lavet aftaler omkring samarbejde. I 

forlængelse heraf inviteres der til et 

bredere dialogmøde mellem 

forældrene i hhv. 7. og 8. klasse.  

 

4. Ordensregler 

5 min 

Godkendelse af tilrettet version, efter 

drøftelse på seneste møde. 

 

Ordensregler godkendt 

 

 

5. Dialogmøde mellem 

skolebestyrelser og Børne- 

og Familieudvalget mandag 

Hvem kan deltage? 

 

Christian, Rasmus, Annika og Marion 

deltager. 

 



 

d. 30. januar 2023 kl. 1730-

2030 

5 min 

 

 

Karsten og Kaya spørges. 

 

Kort info om indholdet, der primært kommer 

til at omhandle den forestående 

skolestrukturanalyse 

 

6. Økonomi status 

15 min 

 

Status pr. december for budgetåret 2022 

 

Gennemgang af budget. 

Lønbudgettet er i balance.  

Underforbrug på undervisningsdelen. 

Overskud på SFO’delen. 

Skolens gæld betales ud pr. 31/12-2022, 

hvilket er fantastisk. 

 

Samlet set forventes et overskud for 2022, 

dog med visse forbehold. 

 

 

7. Eventuelt 

5 min 

 

 

- Forælder: Vigtig med info omkring 

nyansatte (SFO) 

- Der kommer nye skemaer til alle 

klasser fra 4. januar. 

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

 

• Hvordan kan vi være med til at sørge for, at der kommer flere forældre til forældremøder mv.?  

• Princip for skole-hjem-samarbejde, drøftet på november-møde. Skoleledelsen kommer med et 
oplæg i januar, senest februar 23. 

 


